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Interpelacje i wnioski Radnego nr.3/2019

Spotykam się z pytaniami, czemu w uchwale nr.5/V/2019 z 24.01.2019
dotyczącej wysokość stawek opiat za gospodarowanie odpadami
komunalnymi, wprowadzone zmiany dotyczą jedynie mieszkańców stałych, a
nie uwzględnione zostały nowe stawki dla działkowiczów i podmiotów
gospodarczych.

Rzeczywiście zasadnym jest, aby skutki wzrostu opłat ponoszone były
przez wszystkie podmioty, proporcjonalnie.

Dodatkowy problem to terminy odbioru szkła, jako odpadów
selektywnych, obecnie przeprowadzany raz na 3 miesiące. To absurdalne, bo
mieszkańcy tygodniami gromadzą wory, zanim mogą się ich pozbyć i na
pewno nie jest to działanie motywujące do segregacji. Wnoszę zatem o
renegocjacje z Brmąjarper gradku odbioru odpadów szklanych.
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